
Ouderraad Jaarverslag activiteiten 2022-2023

We komen alweer bijna aan het einde van dit schooljaar en dus is het tijd om terug te kijken.

Afgelopen jaar bestond onze ouderraad uit de volgende leden:
Voorzitter: Larissa Verhagen
Secretaris: Geja Visser
Penningmeester: Jeffrey de Jong
Leden: Anja van der Beek

Karin Kikstra
Marije Tichelaar
Sarina Misu
July Entes en Martine Hoekstra namens de leraren

Nieuw leden: Lisanne de Boer en Milou van den Berg, Welkom !!

Danielle Alma, Louise Klaver en Marleen Brander hebben afgelopen jaar afscheid genomen
van de OR.

De activiteiten van het afgelopen jaar:
Corona hebben we inmiddels achter ons gelaten en we konden dit jaar weer normaal
functioneren, dat was even wennen maar we hebben de draad weer opgepakt.
We hebben een mooi jaar achter de rug met veel mooie momenten en een paar leerpunten.

Voor de Sint Maarten viering was er een lichtjesavond georganiseerd voor de ouders, zo
konden ze de lampions van de kinderen bekijken.

Sint en Piet kwamen weer op school. De kinderen bezochten de Sint weer in de sportzaal.
Alles verliep goed. Voor de OR was de organisatie weer een pittige klus.
We zoeken voor aankomend jaar een nieuwe Sinterklaas, dus als u iemand kent ?!!

De kerst wordt weer gevierd op de traditionele manier, met het kerstfeest in de kerk en diner
op school. Voor de ouders was er een mogelijkheid voor een borrel op het schoolplein, dit
werd erg gewaardeerd.

Omdat de school een studiedag had op de dag van Carnaval was er dit jaar geen Raad van
Elf maar een aangepaste versie van de viering. Er was een echte polonaise en de klassen
deden een carnavalsbingo. Iedereen was verkleed en de dag verliep goed.

Dit jaar werd er met de sponsorloop geld opgehaald voor een project in Oeganda ‘Een
Betere Start’, dit geld gaat naar bevallingsklinieken. Ook liepen we voor de
brandwondenstichting, zij willen educatie materiaal aanschaffen voor betere voorlichting aan
kinderen. De opbrengst was erg goed. En werd op 7-7-’23 officieel bekendgemaakt aan de
goede doelen.

De Paas viering vond plaats in de kerk. Daarnaast waren er matzes en limonade voor de
kinderen.

Op 21 april was de viering voor Koningsdag.



De onderbouw had de viering op het plein, dit verliep goed. De bovenbouw had de
koningsspelen op het veld van DWOW. Dat ging goed. Het was een lange dag voor de
begeleiding, dat is voor ons een aandachtspunt voor volgend jaar.

De kinderen zijn deze dag ook naar de opening van de Campus geweest. De eerste paal
werd gezet.

Het schoolreisje van de onderbouw was dit jaar naar Valkeveen, dit ging goed, het weer
was mooi en de sfeer ook.
De dag duurde lang genoeg voor de allerkleinsten. Maar voor de oudere kinderen was de
dag te kort.
Volgend jaar groep 3 weer in groepjes verdelen en niet loslaten in een park, daar zijn ze nog
net even te klein voor.

Zoals elk jaar gaat groep 8 naar Texel. Ondanks het slechte weer hebben ze drie gezellige
dagen gehad.

Zoals altijd leren we als OR veel van het organiseren van activiteiten en streven we ernaar
om het elk jaar te verbeteren. Daarbij passen we elke keer ons draaiboek aan.
Ook proberen we nieuwe dingen te bedenken zoals locaties voor Kamp, of schoolreis,
excursies of leuke activiteiten rondom school. Dit natuurlijk passend binnen het budget.

Aankomende periode hebben we de laatste week bijvoorbeeld gebruikt voor het organiseren
van een Vossenjacht. Zo gaan we van de laatste week een feestweek maken.

Financiën:
Er is een berekening gedaan op basis van de gemaakte vaste kosten en de conclusie is dat
de ouderbijdrage omhoog moet. Alles is duurder geworden. Dankzij creatieve oplossingen
zijn we dit jaar met een iets minder budget goed weggekomen.

In de bijlage van de Penningmeester staat dit verder toegelicht.

We proberen zoveel mogelijk op de kosten te letten. Bijvoorbeeld door kortingen met uitjes
te regelen, minder gebruik van plastic bekers, transacties via Tikkie, voordelig inkopen van
traktaties en kritisch kijken naar vaste lasten.

Het betaalverzoek voor het schoolgeld en de ouderbijdrage 2023-2024 wordt weer in
de eerste schoolweek na de vakantie aan de ouders/verzorgers gestuurd. De mail van
vorige week was bedoeld als vooraankondiging hiervan.

Vanuit de OR:
Volgend jaar zullen we kennis maken met de OR-leden van de andere scholen.
We leren elkaar zo een beetje kennen omdat we volgend jaar juli gaan verhuizen naar de
Campus.
We hebben met veel inzet onze activiteiten georganiseerd, dit was soms erg wennen na een
corona periode maar we mogen terugkijken op een mooi schooljaar, de kinderen genoten
van de activiteiten en daar gaat het om.



Ook willen we hierbij alle ouders/verzorgers en andere familieleden bedanken voor alle hulp
in het afgelopen jaar, we hopen volgend jaar weer net zo veel hulp te kunnen krijgen.
Maar mocht je nu graag willen helpen in de vorm van een dagje of als vaste kracht in onze
gezellige groep van de OR dan kunt u zich aanmelden bij or.donbosco@sarkon.nl

Namens iedereen van de OR heel erg bedankt voor alle hulp die we hebben mogen
ontvangen..
En een hele fijne vakantie !!!

mailto:or.donbosco@sarkon.nl

